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Közgyűlési jegyzőkönyv

amely készült a Dunabogdányi Hegylakók Egyesülete (székhelye: 2023 Dunabogdány, 
Kossuth Lajos utca 53, nyilvántartási száma: 13-02-0004171) közgyűlésének 2020. július 26-
án 10 órára kitűzött és 10 óra 5 perckor megkezdett, a Dunabogdányi Művelődési Házban 
(2023 Dunabogdány, Kossuth Lajos utca 93.) megtartott közgyűlésről.

Jelen vannak az egyesület tagjai a mellékletként csatolt jelenléti ív szerint, valamint az 
egyesület elnöke (Anka Béla) és elnökségi tagjai (dr. Oberrecht Gabriella, dr. Szekeres Béla, 
Vinczeffy Zsolt, Kékes Béla és dr. Gebe Zoltán).

Jelen van továbbá a Dunabogdányi Polgármesteri Hivatal Képviselő-testületének két tagja 
(Rokfalusy Balázs és Balogh Arno).

Az egyesület elnöke a közgyűlést megnyitja és megállapítja, hogy a közgyűlés 
határozatképes. Javasolja, hogy levezető elnöknek dr. Szekeres Béla elnökségi tagot, 
jegyzőkönyvvezetőnek dr. Gebe Zoltán elnökségi tagot, míg jegyzőkönyv hitelesítőknek dr. 
Oberrecht Gabriellát és Anka Bélát válassza meg a közgyűlés.

Az egyesület elnöke tájékoztatást ad arról, hogy a közgyűlésen elhangzottakról- a könnyebb 
jegyzőkönyvezhetőség érdekében - hangfelvétel készül, amely a jegyzőkönyv leírását 
követően törlésre kerül.

1. napirendi pont

Ezt követően az elnök előadja, hogy a közgyűlés összehívásának indoka az alábbi napirendi 
pontokban történő döntéshozatal:

1. A közgyűlés levezető elnökének, jegyzőkönyvvezetőjének és jegyzőkönyv 
hitelesítőjének megválasztása

2. Tisztújítás
3. Az Egyesület aktuális pénzügyi helyzete, a 2019. évi mérleg-adatok elfogadása
4. Az Egyesület 2019. és 2020. évben elvégzett munkái
5. Az Egyesület 2020-ra tervezett munkái
6. Társadalmi munkák
7. Egyebek

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - I.

A közgyűlés dr. Szekeres Bélát választja meg levezető elnöknek, dr. Gebe Zoltánt 
jegyzőkönyvvezetőnek, dr. Oberrecht Gabriellát és Anka Bélát jegyzőkönyv hitelesítőknek.

A közgyűlés a napirendi pontokat az alábbiak szerint fogadja el:
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1. A közgyűlés levezető elnökének, jegyzőkönyvvezetőjének és jegyzőkönyv 
hitelesítőjének megválasztása

2. Tisztújítás
3. Az Egyesület aktuális pénzügyi helyzete, a 2019. évi mérleg-adatok elfogadása
4. Az Egyesület 2019. és 2020. évben elvégzett munkái
5. Az Egyesület 2020-ra tervezett munkái
6. Társadalmi munkák
7. Egyebek

2. napirendi pont: Tisztújítás (Előadó: dr. Szekeres Béla)

A téma előadója tájékoztatja a jelenlévőket a jelölőbizottság döntéséről, mely szerint a 
bizottság Kapi Krisztiánt és Szurovy Attilát javasolta elnökségi tagnak Somogyi Imre és 
Goszpodinov Iván lemondására figyelemmel.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - II.

A közgyűlés Kapi Krisztiánt az egyesület elnökségi tagjának megválasztotta.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - III.

A közgyűlés Szurovy Attilát az egyesület elnökségi tagjának megválasztotta.

A 2. napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel nem hangzott el.

3. napirendi pont: Az Egyesület aktuális pénzügyi helyzete, a 2019. évi mérleg-adatok 
elfogadása (Előadó: dr. Oberrecht Gabriella)

Az előadó tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az egyesület pénzügyi helyzete továbbra is stabil, 
a 2019. december 31-ei adatok szerint 2019-ben 126 fő fizetett tagdíjat, fejlesztési 
hozzájárulást (évi 8.000 forint) 102 fő, míg az 85 fő befizetéseiből 502.000 forint érkezett az 
elkülönített útalap-számlára. 

Kiadások (2019 teljes év):

 parkoló bővítéséhez összesen 216.650 forint (kő: 38.100 forint, gépi munka és kő 
alapanyag: 82.550 forint, kő alapanyag a Pilisi Parkerdőtől:  96.000 forint)

 spray, védőszemüveg, damil, kulcsok: 8.675 forint,
 falemez, plakáttartó, tábla: 29.600 forint,
 szórólapok: 12.970 forint,



Dunabogdányi Hegylakók Egyesülete

2023 Dunabogdány, Kossuth Lajos utca 53.,

nyilvántartási szám: 13-02-0004171 3

 fűkasza üzemeltetése: 5.760 forint, 
 őrbódé villanyszámlája 74.455 forint,
 kamerarendszer távfelügyelet 139.700, 
 faaprító gép: 319.625 forint,
 honlap fejlesztése, tárhely bővítése: 94.626 forint,
 az Egyesület születésnapjának előkészítése, szervezése: 190.500 forint,
 élelmiszerek: 28.260 forint,
 kátyúzásra az Egyesület 2019-ben 995.680 forintot költött,
 bankköltség: 43.214.

így az összes kiadás 2.160.000 forint volt 2019-ben.

Az Egyesület 2019. évi teljes bevétele:

 tagdíjak: 254.000 forint,
 fejlesztési hozzájárulás: 838.345 forint,
 útalap-hozzájárulás: 502.345 forint,
 pörköltfőző verseny: 88.000 forint,
 születésnapi bevétel: 73.170 forint,
 a személyi jövedelemadók 1 %-a: 308.037 forint,
 önkormányzati támogatás: 120.000 forint, (amit a születésnapi rendezvényre 

fordítottuk)
 bankkamat: 219.
 előző év szja 1 %-a: 248.686 forint
 előző évi közhasznú eredmény felhasználása: 37.000 forint

összesen:  2.469.802 forint.

2019. évi személyi jövedelemadó 1 % elhatárolása: 308.037 forint, így az összes 2019. évi 
bevétel 2.162.000 forint.

Az Egyesület pénztárában 2019. december 31-én 45.000 forint, a bankszámlán 1.863.000 
forint, míg az útalap elkülönített számlán 99.000 forint volt.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - IV.

A közgyűlés dr. Oberrecht Gabriellának „Az Egyesület aktuális pénzügyi helyzete, a 2019. 
évi mérleg-adatok elfogadása” elnevezésű napirenddel összefüggő beszámolóját elfogadta.

Az Egyesület 2020. évi eddigi bevétele: 

 tagdíj: 164.000 forint,
 fejlesztési hozzájárulás: 696.000 forint, 
 útalap: 420.000 forint, mindösszesen 1.280.000 forint.
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Az Egyesület 2020. évi eddigi kiadásai:
 a parkoló munkálatainak befejezése: 216.000 forint,
 egyéb anyagok, sószóró eszközök: 15.000 forint,
 kamerarendszer fenntartási díja: 43.000 forint,
 energiaköltség: 22.000 forint,
 bankköltség: 12.000 forint.

Dr. Szekeres Béla (Fácános út 107.) kiemeli, hogy a kb. 300 ingatlantulajdonosból 2019-ben 
csupán 126 fő fizetett tagdíjat, azaz az ingatlantulajdonosok mintegy 1/3-a állja a teljes 
Kutya-hegyi lakosság kiadásait.

4. napirendi pont: Az Egyesület 2019. és 2020. évben elvégzett munkái (Előadó: Kékes 
Béla)

1. Az Egyesület 500.000 forintot nyert a MOL Nyrt. „Helyi érték” programjának 
pályázatán, amellyel kapcsolatban az Egyesület 50 madárodú elkészítését és 
kihelyezését, valamint ezek közül háromnak a bekamerázását és az Egyesület 
honlapján történő nyomon követhetőségének biztosítását vállalta. Az Egyesület a 
pályázatot közönségszavazatokkal nyerte meg 150.000 forint önrész vállalásával. A 
vállalás már megvalósult volna, de a járvány miatt a munkálatok 2020. szeptember és 
október hónapjaira fognak csúszni.

Ezt követően dr. Szekeres Béla szavazásra bocsátja azt a kérdést, hogy az egyesület a 
pályázattal kapcsolatban felmerülő 150.000 forint önrészt vállalhassa, kifizethesse.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - V.

A közgyűlés dr. Szekeres Béla javaslatát egyhangúlag megszavazta.

Kékes Béla kifejti, hogy nem tudjuk még pontosan, hogy az odúk hova fognak kerülni, mert 
ezzel kapcsolatban szakmai segítségért a Pilisi Parkerdő Zrt.-hez fordultunk.

2. Az Önkormányzat Képviselő-testülete július 6-án szavazott arról, hogy a Magyar Falu 
Program keretében a Fácános út megújítása, kiszélesítése és vízelvezetésének 
megoldása érdekében pályázatot nyújtanak be, amely 391 méter útszakaszra 
vonatkozik a 11-es úttól számolva. 31.000.000 forint összértékű a pályázat, amelynek 
35%-át az Önkormányzat állja, döntés 2020. októberében várható.

Kékes Béla elmondja, hogy az Egyesület 2019-ben 996.000 forintot költött kátyúzásra, 
míg 140.000 forintot a kamerarendszer fejlesztésére és 337.000 forintot a bódé előtti 
parkoló kialakítására, utóbbit 75.000 forint önkormányzati támogatással.2019-ben az 
egyesület tagjai társadalmi munkaként szemétszedésre 30 órát, a vízelvezető árok 
tisztítására 120 órát, takarításra, sármentesítésre 60 órát, parkoló létesítésére 81 órát, 
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egyéb sármentesítésre 30 órát, fűkaszálásra 30 órát, egyéb társadalmi munkára 34 órát, 
összesen 334 munkaórát dolgoztak, amely 42 nap munkát jelent napi 8 órával 
számolva. Az előadó kiemeli, hogy a társadalmi munkákban jelentős részben az 
elnökségi tagok vesznek részt.

Fodor József (Csapás dűlő 30.) kifejti, hogy korábban az Egyesület levelet küldött csekket, 
amelyen be lehetett fizetni a tagdíjat. A gyakorlat továbbra is jó lenne, talán többen 
fizetnének. Álláspontja szerint a lakókat különböző közösségi programokkal meg lehet 
mozgatni, például a születésnapi rendezvénnyel.

Kékes Béla ezzel kapcsolatban kifejti, hogy a csekk küldése 10 éven keresztül ment, az 
Egyesület tagjait azonban nem engedték be a személyes adatok védelme miatt a postázáshoz, 
borítékoláshoz, amelyet az Önkormányzat végzett, így a hegyen lakók 40 %-a nem kapta meg 
a csekket, amit egyébként is ezres nagyságrendben kellett elkészíteni, jelentős költséggel. 
Elmondja azt is, hogy az Egyesület céljai között megfogalmazottak közös érdekek, illetve 
annak kellene lenniük. Nem vitatható, hogy egy kötetlen, ingyenes születésnapi partira 
szívesen jönnek el, mert ott jól tudják magukat érezni, de dolgozni már kevésbé hajlandók az 
emberek.

Fodor József válaszként megjegyzi, hogy a születésnapi partin azért összegyűlt 75.000 forint.

Válaszként Kékes Béla kifejti, hogy akkor ad 5000 forintot bárkinek, hogy kaszálja le a füvet 
és ezzel meg is oldotta a problémát. Könnyebb adni pénzt, hogy más végezze el a munkát, 
mint effektív részt venni ezeken. Három meghirdetett társadalmi munka közül az elsőn 80 %-
ban elnökségi tagok és négy tag jelent meg, míg a másodikon már csak ketten voltak ott az 
elnökségi tagok közül. Bárki részt vehet a munkában, mert sok olyasmit teszünk, ami az 
Önkormányzat feladata lenne, de a polgármesterrel a kommunikációnk „elkerüli egymást”. 

Fodor József kérdésére Kékes Béla kifejti, hogy az Egyesület a Facebookon is megtalálható, 
naponta frissülő honlapja van, e-mailben is tájékoztatást adunk az eseményekről minden 
tagnak, illetve van egy tájékoztató táblánk a bódénál, így a papír alapú levelezésnek (50-
100.000 forintos költsége mellett) nincs értelme.

Vinczeffy Zsolt (Őzike utca 16.) elmondja, hogy az Egyesület tavaly kétszer dobott be 
szórólapot mindenkinek, senki nem reagált rá. Az e-maillel kapcsolatban elmondja, hogy a 
GDPR miatt nem tudunk olyanoknak levelet küldeni, akiknek adott esetben tavaly tudtunk, 
mert minden évben új nyilatkozatokat kellene beszerezni. 
Dr. Oberrecht Gabriella (Fácános út 2562.) elmondja, hogy az e-mail címeket egyébként 
megújítottuk, a mai közgyűlésen is fel lehet írni az e-mail címeket.

A napirenddel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzott el.

5. napirendi pont: Az Egyesület 2020. évre tervezett munkái (Előadó: Vinczeffy Zsolt)

A téma előadója kifejti, hogy a pandémia miatt sok mindent el kellett halasztanunk a tervezett 
munkálatok közül, de rengetek projekt van előkészítés alatt. Az Egyesület évente kb. 
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1.000.000 forintot költ kátyúzásra átlagosan, ennek ára 20-25 %-kal nőtt az elmúlt két évben, 
így most már 13.500 forintért tudunk 1 m2-t kátyúztatni. A sorompótól az aszfaltút végéig a 
Fácános út 1,5 km, így könnyen kiszámítható, hogy ilyen anyagi ráfordítás és lehetőség 
mellett mikor tudjuk a teljes útszakaszt megcsinálni. 2019-ben az Elmű Zrt. nagy teherautója 
1500 m2-en törte fel az úttestet, eztidén mosta ki a víz, kilátástalan a helyzet, különösen a 
hegy felső részén. Számításaink szerint 1.000.000 forintból 25 métert tudunk haladni, azaz 60 
év alatt jutnánk el a hegy tetejére.

Ennek belátása miatt az Egyesület vezetőiben megfogalmazódott az a javaslat, hogy a 
kátyúzás mellett és jellemzően helyette a vízelvezetést kell megoldani, mert a lakosság az 
elmúlt 10-20 évben a vízelvezető árkokat betemette, ezért a víz és a hordalék az úttesten 
folyik, azt rongálva. Ennek szemléltetésére a következő adatokat adja elő: 2019-ben 16 m3 
hordalékot termeltünk ki a vízelvezető árkokból, 2020-ban ez idáig 2 m3-t. 

Az Egyesület vezetése úgy döntött, hogy ahol elkerülhetetlen a kátyúzás, azt házilag, kísérleti 
jelleggel betonnal, kölcsönzött munkagépekkel fogjuk elvégezni, a maradék pénzt (kb. 
1.000.000 forintot) pedig átcsoportosítjuk vízelvezetésre, illetőleg útszegélyképzésre, 
ároktisztításra. Ez kb. 5 éves terv, amellyel kapcsolatosan a feladatok jelentős részét 
megpróbáljuk az út fenntartója, azaz az Önkormányzat felé hárítani. Az egyesület a szükséges 
felmérést már elvégezte.

Vinczeffy Zsolt tájékoztatást ad arról is, hogy számtalan olyan nagytömegű teherautó jön fel a 
11-es útról a súlykorlátozó tábla ellenére, aminek fizetnie kellene az Önkormányzatnál a 
behajtásért. A kamerafelvételek alapján gyakran jelezzük a felhajtókat rendszám és típus 
alapján az Önkormányzatnak, de nem túl könnyű a befizetési rendszer, mert például a 
karantén alatt az Önkormányzatban nem volt erre illetékes személy.

Fodor József kérdésére Vinczeffy Zsolt kifejti, hogy az ELMŰ és a Fővárosi Vízművek Zrt. 
semennyire nem vesz részt az általuk tönkretett úttest javításában, az okozott kárt is alig-alig 
térítik meg, de a polgármester nem kíván lépéseket tenni ezzel kapcsolatban sem annak 
ellenére, hogy többször szóltunk az Önkormányzatnak. A Fővárosi Vízművek Zrt. annak 
ellenére inaktív, hogy ő is használja a vízelvezető árkokat, amiket mi tisztítunk.

Dr. Szekeres Béla (Fácános út 107.) elmondja, hogy azzal a javaslattal éltünk az 
Önkormányzat felé, hogy az eddigi 12,5 tonna helyett 3,5 tonna feletti teherbírású 
gépkocsiknak is kötelező legyen fizetni. Az ezzel kapcsolatos táblákat legyártattuk, az 
Önkormányzat választ nem adott. Ugyancsak javaslattal éltünk a Fácános út meredek részein 
az elsőbbségadás rendezésére is, az ehhez szükséges táblákat is elkészíttettük, választ nem 
kaptunk.

Vinczeffy Zsolt ezzel kapcsolatban kifejti, hogy a 30 tonnás gépkocsi is engedélyt kap a 
felhajtásra, ha fizet, ugyanakkor az a csapda ebben, hogyha bármennyit is fizet, akkor is 
tönkreteszi az úttestet, az útfelújításra pályázni csak az Önkormányzattal tudna az egyesület, 
mert az Önkormányzat az út tulajdonosa.
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Kékes Béla elmondja, hogy 2019-ben összesen 60.000 forintért kértek engedélyt az 
Önkormányzatnál nagytömegű teherautók felhajtása miatt, ez az összeg az Önkormányzat 
kasszájába kerül, nem a Fácános útra fordítják.

Giese Péter kérdést intéz az előadóhoz, hogy az Önkormányzat miért nem tud ezekben a 
kérdésekben gyorsabban dönteni, hiszen a korábbi polgármester, Schuszter József két perc 
alatt el tudott dönteni ilyen kérdéseket, most pedig a nyolctagú képviselő-testület bizottságot 
akar felállítani, hogy el tudják dönteni, kell-e módosítani a 12,5 tonnás korlátozást.

A kérdésre Vinczeffy Zsolt azt a választ adja, hogy az Önkormányzat szerint azért nem lehet a 
kérésünket teljesíteni, mert ha nekünk engedik, akkor minden utca ezt fogja kérni.

Kékes Béla (Fácános út 1637.): Az Önkormányzat meghozta azt a szigorítást, miszerint a 11-
es utat 30 tonnánál nagyobb teherbírású teherautó, csak engedéllyel hagyhatja el. Erre kértük 
mi az újabb szigorítást, de a polgármester szereti a felelősséget elporlasztani, nem érdekel 
minket ugyanis, hogy mit fog kérni egy másik utca, ha mi a súlykorlátozás csökkentését 
kérjük, mint ahogy Dunabogdányt sem érdekli, hogy csődbe megy a Rakamaz. Téved a 
polgármester, ha azt gondolja, hogy ha ad egy jól hangzó választ, akkor azzal kihúzhatja a 
kérdés méregfogát. Nem vitaható, hogy romlott a viszony az elmúlt egy évben a polgármester 
és az Egyesület között, amely a Facebookra kitett levelezésből is kitűnik.

Anka Béla (Liliom utca 8.) felveti, hogy az Önkormányzattal való kapcsolattartás ügyében a 
jelenlévő képviselők tudnak-e válaszolni a felmerült kérdésekre.

Rokfalusy Balázs: Köszönöm, hogy eljöhettem, ez az első alkalom, hogy a Dunabogdányi 
Hegylakók Egyesületével testközelben találkozhatok. Úgy vélem, hogy nem is rossz a 30 %-
os részvétel az Egyesület életében, hiszen a többi civil szervezet kb. 10 %-os részvételnek 
örülhet. A Dunabogdányi Hegylakók Egyesülete által nyáron a képviselőknek írt levelét nem 
kaptuk meg időben, csak utólag az Önkormányzattól, amikor már reklamált az Egyesület 
elnöksége. Úgy vélem, hogy a közmeghallgatásra érdemes eljönni, mert ott általában a falu 1 
%-a jelenik meg és azok közül is csak 2-3 ember tesz fel kérdést, azaz, ha itt teszik fel a 
kérdéseket vagy a falugyűlésen az egyesület vezetői, akkor gyorsabban intéződnek a dolgok. 
Kb. 2 milliárd forint kellene az útkarbantartásra az egész falura, de ez az összeg valójában 
csak 50-60 millió forint évente. Az is egy megoldás, hogy a Dunabogdányi Hegylakók 
Egyesülete indítson képviselőt az Önkormányzati választásokon, mert hiszen elég nagy a 
tagsága (Giese Péter közbeszólása: Van, Hidas András!). A falugyűlés általában októberben 
szokott lenni, akkor majd kérek előtte egy napirendi pontot a Dunabogdányi Hegylakók 
Egyesületének a képviselő-testületi ülésre, ahol, ha nem is az összes, de a fontosabb 
kiválasztott témákat meg tudjuk beszélni a polgármester és a képviselők jelenlétében.

Balogh Arno független képviselő: Ha én küldök e-mailt a polgármesternek, arra sem kapok 
választ. Nem gondoltam volna, hogy ilyen nehéz ez a képviselőség. Reményeim szerint most 
nem olyan képviselő-testület lesz, ahol mindenki bólogat a polgármester dolgaira, hanem lesz 
egy rendes ellenzék.



Dunabogdányi Hegylakók Egyesülete

2023 Dunabogdány, Kossuth Lajos utca 53.,

nyilvántartási szám: 13-02-0004171 8

Vinczeffy Zsolt: Mi 3,5 tonnás súlykorlátozást szeretnék bevezetni, de a probléma a 
polgármester és a képviselőtestület, valamint az Egyesület közötti kommunikáció teljes 
hiánya, valamint, hogy olyan dolgokkal foglalkozunk önkormányzati támogatás nélkül, ami 
önkormányzati feladat lenne, pl.: fűnyírás, útkarbantartás, szemétszedés, vízelvezetés, illetve 
ehhez adunk pénzt és társadalmi munkát, valamint közreműködünk az egyéb munkálatokban 
is. A kommunikáció annyira gyenge, hogy heti kétszer-háromszor megyek be az 
Önkormányzathoz, ahol elmondják, hogy majd jövő héten kedden születik döntés, a táblával 
kapcsolatban most már három hónapja várunk. A Danubia TV-n látjuk, hogy a képviselő- 
testület ülésén a képviselőket kész tények elé állítja a polgármester. Jó lenne, ha azt is látnánk, 
hogy a testület például nem szavazza meg a pénzügyi beszámolót, és hogy nem mindig az 
történik, amit a polgármester akar.

Rokfalusy Balázs: Szerintem ne áztassuk el a polgármestert. Őszre időpontot szervezünk, 
hogy kamera előtt, a képviselő-testület előtt megvitathassuk a fontosabb kérdéseket az 
Egyesület vezetésével.

Vinczeffy Zsolt: Ahogy már említettem, önkormányzati feladatokat látunk el, nem 
lepkegyűjtők vagyunk. Ennek ellenére semmibe vesz minket az Önkormányzat. Kérdésem az, 
hogy érdemesebb-e 300 aláírással betolni egy javaslatot, mint Egyesületként?

Rokfalusy Balázs: Volt már olyan aláírásgyűjtés, ami sikerre vezetett a faluban. Ha aláírja 
100-150 ember talán nyomatékosabb, mint egy sima e-mail. 2020. szeptemberében, 
októberében lehet szó arról a képviselő-testületi ülésről, ahova az Egyesület elnökségét is meg 
fogjuk hívni. Erről majd hivatalos értesítést is fogunk küldeni az egyesületnek.

A napirendi ponthoz további kérdés, észrevétel nem volt.

Ezt követően dr. Szekeres Béla szavazásra teszi fel azt a kérdést, hogy a közgyűlés támogassa, 
miszerint az Egyesület elnöksége a Fácános út kátyúzására saját erőből bruttó 200.000 forintot 
fordíthasson.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - VI.

A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az egyesület a Fácános út saját erőből történő 
kátyúzására bruttó 200.000 forintot költsön el.

Dr. Szekeres Béla ezt követően szavazásra bocsátja azt, hogy az egyesület a Csapás dűlő 
sármentesítésére bruttó 600.000 forintot költsön el.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - VII.



Dunabogdányi Hegylakók Egyesülete

2023 Dunabogdány, Kossuth Lajos utca 53.,

nyilvántartási szám: 13-02-0004171 9

A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az Egyesület a Csapás dűlő sármentesítésére bruttó 
600.000 forintot fordítson.

Dr. Szekeres Béla szavazásra bocsátja azt a kérdést, hogy az Egyesület a Fácános út 
vízelvezetési munkáira bruttó 700.000 forintot fordíthasson.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - VIII.

A közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az egyesület a Fácános út vízelvezetési munkáira bruttó 
700.000 forintot költsön.

Dr. Szekeres Béla felveti annak megszavazását, hogy 2020-ban az egyesületi tagdíj 2.000 
forint/év maradjon.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - IX.

A közgyűlés úgy foglal állást, hogy az Egyesület tagdíja 2020-ban is változatlanul évi 2000 
forint legyen.

Dr. Szekeres Béla szavazásra bocsátja azt a kérdést, hogy a mai naptól az elnökség közgyűlési 
határozat nélkül, önállóan legfeljebb 300.000 forintról dönthessen utólagos közgyűlési 
jóváhagyással.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - X.

A közgyűlés úgy határoz, hogy a mai naptól kezdve az elnökség közgyűlési határozat nélkül, 
azonban a közgyűlés utólagos jóváhagyásával legfeljebb 300.000 forintról rendelkezhet.

Dr. Oberrecht Gabriella kifejti, hogy természetesen az elnökség utólag minden elköltött 
összegről tájékoztatni fogja a közgyűlést.

6. napirendi pont: Társadalmi munkák (Előadó: Vinczeffy Zsolt)

Az előadó kifejti, hogy a tavalyi születésnapi buli tényleg összehozta a közösséget 
valamelyest, de azóta a tényleges munkára nem jönnek. Ha ezekre a munkákra nem jönnek 
többen az eddigieknél, akkor külső céget kell ezekre a munkákra meghívnunk, hiszen 
rengeteg kifogás felmerül, ezért kellett idén 3 időpontot megjelölni a szemétszedésre.
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Ezt követően dr. Szekeres Béla szavazásra bocsátja a kérdést, hogy amennyiben a társadalmi 
munkák útján továbbra sem lehet a szükséges munkálatokat érdemben elvégezni, úgy az 
egyesület megbízhasson különböző gazdasági társaságokat, egyéni vállalkozókat.

Ezt követően a tagok nyílt szavazással, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
meghozták az alábbi határozatot:

H a t á r o z a t - XI.

A közgyűlés úgy határoz, hogy amennyiben az Egyesület egy feladatot társadalmi munkával 
résztvevők hiányában nem tud megoldani, akkor az egyesület elnöksége évi két esetben 
gazdasági társaságot, vagy egyéni vállalkozót bízhat meg.

A napirendi pont megtárgyalása során kérdés, hozzászólás nem érkezett.

7. napirendi pont: Egyebek (Előadó: Anka Béla)

A napirendi pont előadója kifejti, hogy az egyesület 15. születésnapja tavaly nagyon jól 
sikerült, de bizonytalanok vagyunk abban, hogy a pandémia miatt idén szervezzünk-e ilyen 
rendezvényt.

Dr. Oberrecht Gabriella szerint az Egyesület ne szervezzen idén ilyen közösségi rendezvényt.

Kapi Krisztián: A Csapás dűlőn lévő forduló-parkoló kérdésben döntés született, miszerint a 
lakók kérik a terület és a helyzet rendezését. Ezt levélben is elküldtem a település 
jegyzőjének, akitől azonban válasz még nem érkezett. 

Dr. Szekeres Béla (Fácános út 107.): Terveink között szerepel, hogy a már meglévő 
kamerarendszert a Fácános út és a Csapás dűlő felé is fejleszteni fogjuk.

Az egyebek napirendi pont megtárgyalása közben kérdés, hozzászólás nem érkezett.

Ezt követően a levezető elnök a résztvevők megjelenését és hozzászólásait megköszönve a 
közgyűlést 12 óra 20 perckor berekesztette.

K. m. f.
dr. Szekeres Béla dr. Gebe Zoltán 
  levezető elnök          jegyzőkönyvvezető

    Anka Béla       dr. Oberrecht Gabriella
     jegyzőkönyv hitelesítő         jegyzőkönyv hitelsítő


